

ကျွန်ုပ်တို့ ကူညီနိုင်သည့် နည်းလမ်း

Legal Services Vermont and Vermont Legal Aid သည် ဝင်ငွေနည်းသော Vermont နေထိုင်သူများအတွက် တရားမရေးရာ (ပြစ်မှုဆိုင်ရာမဟုတ်) ဥပဒေဆိုင်ရာ အကူအညီကို ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများသည် အခမဲ့ ဖြစ်ပါသည်။

Legal Services Vermont သည် ဥပဒေရေးရာ အကူအညီအတွက် တောင်းဆိုမှုများအားလုံးကို ကာကွယ်ပေးပါသည်။ ဥပဒေရေးရာ ပြဿနာဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့က ကူညီပေးနိုင်ပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ ရှေ့နေများနှင့် တရားရုံးချုပ်ရှေ့နေများထံ သင့်ကို လွှဲပြောင်းပေးမည် သို့မဟုတ် Vermont Legal Aid ၊ ရှေ့နေများနှင့် တရားရုံးချုပ်ရှေ့နေများထံ သင့်ကို လွှဲပြောင်းပေးပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့က သင့်က အခြားအစီအစဉ်များသို့လည်း လွှဲပြောင်းပေးနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့က သင့်ကို အကူအညီပေးနိုင်သလား သိရှိရန် ကျွန်ုပ်တို့ထံ ဆက်သွယ်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့က သင့်က အကြံဉာဏ် ပေးနိုင်ပါသည်။ တရားရုံးတွင် သင့်ကိုယ်သင် ကိုယ်စားပြုရာတွင် အကူအညီပေးရန် အချက်အလက်များ ရှာဖွေရန် နေရာကို ကျွန်ုပ်တို့က သင့်ကို ပြောပြနိုင်ပါသည်။

အကူအညီ လိုအပ်သူအားလုံးကို ကျွန်ုပ်တို့ မကူညီနိုင်ပါ။ သင့်ဝင်ငွေပေါ် အခြေခံ၍ ကျွန်ုပ်တို့က သင့်ကို ကူညီနိုင်မည်မဟုတ်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့ထံ တောင်းဆိုသူတိုင်းကို အကူအညီပေးရန် ရှေ့နေအလုံအလောက် ကျွန်ုပ်တို့တွင် မရှိပါ။

ကျွန်ုပ်တို့ထံ ဆက်သွယ်ရမည့်နည်းလမ်း

1-800-889-2047 ထံ ဖုန်းဆက်ပြီး မက်ဆေ့ချ်ချန်ခဲ့ပါ။ သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့၏ အွန်လိုင်း ဥပဒေရေးရာ အကူအညီတောင်းခံမှု ပုံစံ ကို အသုံးပြုပါ။

သင်က အင်္ဂလိပ်စကားမပြောပါက စကားပြန် တောင်းခံပါ။ **ကျွန်ုပ်တို့က သင့်ထံ စကားပြန်တစ်ဦး အခမဲ့ ပံ့ပိုးပေးပါမည်။**

ကျွန်ုပ်တို့ ရုံးများသည် နံနက် 8:30 နာရီမှ ညနေ 4:00 နာရီ တနင်္လာနေ့မှ သောကြာနေ့အထိ ဖွင့်ထားပါသည်။

အကူအညီ တောင်းခံမှုများစွာ ကျွန်ုပ်တို့ ရရှိပါသည်။ **အရေးပေါ်ပြဿနာနှင့်ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်တို့ထံ ဖုန်းဆက်ရန် နောက်ဆုံးအချိန်အထိ မစောင့်ဆိုင်းပါနှင့်။**

ကျွန်ုပ်တို့ကို သင်၏ ဖုန်းနံပါတ် ပြောပြရန် မမေ့ပါနှင့်။ သင့်ထံ ဖုန်းပြန်ခေါ်ရန် အကောင်းဆုံးအချိန်ကို ပြောပြပါ။ ကျွန်ုပ်တို့ ပြန်ခေါ်လာမည်ကို ဂရုပြုနေပါ။ သင်မမှတ်မိနိုင်လောက်မည့် 802 ဖုန်းနံပါတ်တစ်ခုမှ ဖြစ်ပါမည်။

ကျွန်ုပ်တို့ အလုပ်လုပ်သည့်ပုံစံ

သင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ရှေ့နေတစ်ဦးနှင့် စကားပြောဆိုရန် သတ်မှတ်ချက် ပြည့်မီခြင်းရှိမရှိ ဆုံးဖြတ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့က သင့်ကို မေးခွန်းအနည်းငယ် မေးပါမည်။ ၎င်းကို “အဖြည့် လုပ်ငန်းစဉ်” ဟု ခေါ်ဆိုသည်။

ဥပမာ ကျွန်ုပ်တို့က သင့်ကို အောက်ပါတို့ မေးမြန်းပါမည်။

- သင်၏လိပ်စာ၊ ဖုန်းနံပါတ်၊ သင်၏အသက်အရွယ်၊ အိမ်ထောင်သည် ဟုတ်မဟုတ်နှင့် သင်နှင့်အတူ နေထိုင်သူ အရေအတွက် အစရှိသည့် ကိုယ်ရေးအချက်အလက်များ
- ပြဿနာ၏ ဖော်ပြချက် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့ထံ သင်ဆက်သွယ်ရသည့် ကိစ္စရပ်
- ကျွန်ုပ်တို့က သင့်ကို ကူညီနိုင်သလား ဆုံးဖြတ်ရန် သင်၏ဝင်ငွေနှင့် ပိုင်ဆိုင်မှုပစ္စည်း ပမာဏ

သင် ကျွန်ုပ်တို့ကို ပြောပြသည့် အချက်အလက်များ အားလုံးကို အကာအကွယ်ပေးထားပါသည်။ သင်၏ ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ ဝေမျှမည်မဟုတ်ပါ။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းက သင့်ကို အကောင်းဆုံး ကူညီနိုင်မည့်နည်းလမ်းကို ဆုံးဖြတ်ပါမည်။

သင်၏အခြေအနေနှင့် အကူအညီအတွက် သင်သည် အရည်အချင်း ပြည့်မီသလား ဆုံးဖြတ်ရန် သင်သည် အောက်ပါတို့ကို ရနိုင်သည်။

- ဖုန်းဖြင့် ဥပဒေရေးရာ အကြံဉာဏ်
- စာတိုက်မှပေးပို့ခြင်း သို့မဟုတ် အီးမေးလ်ဖြင့် အချက်အလက်
- ကန့်သတ်ထားသည့် ဥပဒေရေးရာ သုတေသန
- သင့်ကို ကူညီရန် တရားရုံးချုပ်ရှေ့နေ သို့မဟုတ် ရှေ့နေတစ်ဦးထံ လွှဲပြောင်းမှု
- နောက်ထပ်အေဂျင်စီထံ လွှဲပြောင်းမှု
- ပုဂ္ဂလိက ရှေ့နေတစ်ဦးထံ လွှဲပြောင်းမှု

ကျေးဇူးပြု၍ အောက်ပါတို့ကို ဂရုပြုပါ။ ကုန်ကူးခြင်း ချိုးဖောက်မှုများ တွင် သင့်က အကူအညီမပေးနိုင်ပါ။ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ ထိခိုက်မှု ဖြစ်ရပ်များ အများစုနှင့် အိမ်မြေရာ

[ရောင်းဝယ်ရေး ဥပဒေ](#) တွင် သင့်ကို အကူအညီပေးနိုင်ပါ။ [ရာဇဝတ်မှု](#) တွင်လည်း ကျွန်ုပ်တို့က သင့်ကို ခုခံကာကွယ်ပေးနိုင်ပါ။ (သို့သော် [ပြစ်မှု၏ ဒုက္ခခံရသူ](#) တစ်ဦး ဖြစ်ခြင်းကြောင့် သင်သည် တဥပဒေရေးရာ အကူအညီ လိုအပ်ပါက ကျွန်ုပ်တို့ ကူညီပေးနိုင်ပါသည်။)

တရားမရေးရာ ဥပဒေဆောင်မှုများ ဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။

Vermont Legal Aid, Legal Services Vermont နှင့် အခြားတရားမရေးရာ ဥပဒေရေးရာ အကူအညီ အဖွဲ့အစည်းများသည် တရားမရေးရာ ဥပဒေရေးရာ ကိစ္စရပ်များတွင် လူများကို ကူညီပေးရန်နှင့် ကိုယ်စားပြုရန် မြှုပ်နှံထားပါသည်။ ၎င်းတို့သည် တရားစွဲဆိုမှုများဖြစ်ပြီး အမှုအခင်းတွင် **မပါဝင်သည့်** အခြား ဥပဒေရေးရာ ဆောင်ရွက်မှုများ

ဥပမာ တရားမရေးရာ ဥပဒေရေးရာ ကိစ္စရပ်များတွင် အိမ်/မြေအငှားချစားသူနှင့် အိမ်/မြေငှားသူ အငြင်းပွားမှု အများစု၊ ဒေဝါလီခံရမှု၊ အကြွေးဝယ်ကတ် ပြဿနာများ၊ ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း၊ ရောက်ရှိမှုနှင့် လူမှုဖူလုံရေး အကျိုးခံစားခွင့် အမှုအခင်းများနှင့် အခြားအလားတူ ပြဿနာများ ပါဝင်ပါသည်။

[အများပြည်သူ ခုခံကာကွယ်သူများ](#) နှင့် အခြားအဖွဲ့အစည်းများသည် အစိုးရက ပြစ်မှုကျူးလွန်ကြောင်း တစ်စုံတစ်ဦးကို စွပ်စွဲသည့်အခါ ၎င်းအမှုအခင်းတွင် ပါဝင်ပတ်သက်သည့် လူများကို ကူညီ၍ ကိုယ်စားပြုပါသည်။

သင်သည် ပြစ်မှု၏ ဒုက္ခခံရသူ ဖြစ်ပါသလား။

ပြစ်မှု သို့မဟုတ် မတရားဖိနှိပ်ခြင်း၏ ဒုက္ခခံရသူဖြစ်ခြင်းကြောင့် သင့်တွင် ဥပဒေရေးရာ ပြဿနာရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့ ကူညီနိုင်မည့် နည်းလမ်းကို သိရှိရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ [ပြစ်မှု၏ ဒုက္ခခံရသူများအတွက် ဥပဒေရေးရာ အကူအညီ](#) စာမျက်နှာသို့ ဝင်ရောက်ပါ။